
Grundejerforeningen Mariehøj 

 

 

Bestyrelsesmøde tirsdag den 19. september 2017 kl. 20.00 på adressen Nørrebred 
45 

Deltagere: Hans Henning Fischer – Jørn Bundgaard – Michael Beck Hansen – Søren Boy 
Holst – Klaus Hansen 

• Referat fra møde med kommunen ang. Vallensbæk Syd. 
Klaus og Hans Henning beretter. 
 

• Opfølgning efter generalforsamling. 
Alle fællesarealer er tinglyst til Grundejerforeningen Mariehøj. 
 

• Det store problem omkring støj fra motorvejen og kommende jernbane blev 
debatteret. Lokale medier vil løbende blive kontaktet, ligesom Miljøministeriet og 
Gate 21 bliver holdt i ilden. 
 

• Bestyrelsen undres over den nye linjeføring og vejbaneadskillelse på Vallenbækvej, 
mellem Syvhøjvænge og Nørrebred, samt mellem Horsbred og Nørrebred hvor der 
er en strækning uden midteradskillelse og de 2 vejbaner lige op ad hinanden. 
Bestyrelsen spørger kommunen hvad årsagen er til dette? 
 

• Kassereren beretter at der er 12 udestående restancer, som har fået 3 rykkere. 
 

• Henvendelse fra nr.27 vedrørende ukrudt i hækken fra fællesarealet blev 
debatteret. Jørn tager kontakt til gartneren og hører om muligheder, samt får 
konkrete tilbud på ukrudtsbekæmpelse i hæk og et på ukrudtsbekæmpelse i 
græsplæner. 
 

• Skiltet til højre for indkørslen til Nørrebred med vejnavnet mangler og har manglet 
længe. Kommunen informeres herom. 
 

• Torsdag den 5/10 har Club C inviteret til foredrag på Korsagergård med emnet 
Silent City, der opfordres til at deltage og stille spørgsmål til hvilke tiltag kommunen 
vil bruge for at sænke støjniveauet i Vallensbæk Nord. 
 
 
 


